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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 89 

Data: Dimecres, 28 de març de 2018 

Hora: 11.30 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

Assisteixen: 

Arbona Mengual, Vicent 

Cerezo García, Miguel 

De Ollas Valverde, Carlos 

Flors Herrero, Víctor 

Gómez Cadenas, Aurelio 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Pérez Clemente, Rosa M. 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Sánchez Bel, Paloma 

 

 

Excusen l’absència: 
Alfaro Fernández, Ana Olvido 

Camañes Querol, Gemma 

Jaques Miret, Josep Anton 

Llorens Vilarocha, Eugenio 

Roselló Ripollés Salvador,  

Scalschi, Lordana M. 

Valcárcel Germes, Mercedes  

Vicedo Jover, Begonya 

 

Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

2.  Informe de la Direcció i dels representants del Departament en les diferents 

comissions. 

3. Consideració de la proposta presentada pel professor Ignacio Morell. 

4. Hivernacles. 

5. Assumptes de tràmit. 

6. Torn obert de paraules. 

 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

S’aprova, per unanimitat, l’acta de la sessió 88. 

 

 

 

 



2 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament en les diferents 

comissions 

a. Des de la Direcció del Departament s’ha enviat una carta al vicerector 

d’Infraestructures per a agrair-li que les obres d’execució de les noves instal·lacions 

d’hivernacles s’hagen dut a terme en el termini previst i que s’hagen resolt 

satisfactòriament els problemes que han sorgit en la seua execució. 

b. La tècnica de laboratori exposa a la Direcció del Departament que, en el segon semestre 

(en què no està contractada la persona de suport) podria haver-hi un problema en la 

preparació de les pràctiques docents. D’una banda, de vesprada, no hi ha ningú per a 

atendre-les (i sí que hi ha sessions de laboratori de diverses assignatures) i d’una altra, en 

aquest moment la seua situació personal és complicada. S’han canviat algunes 

assignatures de semestre per a intentar pal·liar el problema, però persisteix. S’ha 

comunicat al Vicerectorat de PAS, però no veu possible contractar la persona de suport. 

Com aviat hi haurà un canvi en l’Equip Rectoral, tornarem a manifestar el problema al 

nou vicerector o vicerectora. 

c. La reunió amb el vicerector per a les negociacions docents del Departament per al curs 

2018-19 serà el dia 24 d’abril. Ha arribat la documentació al Departament i, després de 

revisar-la s’ha de sol·licitar als tècnics de planificació que passen 3,8 crèdits 

corresponents a un grup de l’assignatura de Bioquímica del grau en Infermeria i 0,75 

crèdits de l’assignatura Treball de Final de Grau de la titulació EAMAR des de l’àrea de 

Fisiologia Vegetal a l’àrea de Producció Vegetal. A més, hi han d’incloure la reducció de 

crèdits corresponent a la Vicedirecció del grau EAMAR. 

c. Reunió de la Comissió de Titulació del grau en Medicina, celebrada el 28 de febrer. 

S’informa que entre els dies 20 i 23 de març tindrà lloc la visita dels tècnics per a 

l’acreditació del grau. Pel que fa al nostre Departament, es visitaran els laboratoris 

docents on s’imparteix docència en aquest grau. A més, es va informar de l’oferta 

acadèmica per al curs 2018-19. No hi ha canvis en el que afecta el Departament respecte 

al curs actual. 

d. JUNTA DE CENTRE DE L’ESTCE (Celebrada el 15 de març) 

- S’hi va informar que hi havia hagut un problema de seguretat informàtica i uns 

estudiants havien accedit al drive del compte d’un professor. S’estudien les diferents vies 

jurídiques que es poden aplicar. 

- El 21 de març se celebraran les eleccions a Junta de Centre. 

- Es presenta la liquidació de l’exercici econòmic 2017 i es presenta el pressupost per a 

2018. 

- S’aprova l’oferta acadèmica per al curs 2018-19 
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- Es nomenen nous vicedirectors en els graus en Enginyeria Mecànica i en EAMAR. En 

aquest cas, el vicedirector és Salvador Roselló. 

e. JUNTA DE CENTRE DE LA FCS (Celebrada el 13 de març) 

- L’ANECA no aprova l’ampliació del nombre d’estudiants i estudiantes que poden entrar 

en el grau en Infermeria. En l’informe es qüestiona si hi ha espai suficient per a albergar 

el nou estudiantat, si el professorat està qualificat i si hi ha suficients infermers per a 

tutoritzar l’estudiantat. L’UJI ja ha enviat una resposta perquè es resolga favorablement. 

- S’aprova l’oferta acadèmica per al curs acadèmic 2018-19. 

 

f. CEP (celebrada el 16 de març) 

- Vicerectorat d’Estudiants, Ocupació i Innovació Educativa. 

Es va endarrerir la data per a la preinscripció dels estudis de màster. S’ha publicat un 

decret que regula l’accés a la Universitat per a majors de 25 i 40 anys, per la qual cosa es 

deroga la normativa que aplicava l’UJI. 

- Vicerectorat d’Estudis. 

El Consell Valencià d’Universitats convoca una reunió per a tractar diferents temes 

relacionats amb la implantació de nous títols. Es va informar de 60 nous títols, la majoria 

oferits per universitats privades. 

A partir d’ara és possible l’acreditació de centres públics, la qual cosa és molt positiva 

perquè es reduirà considerablement la burocràcia. L’UJI implementarà el que calga per a 

poder dur a terme aquestes acreditacions per centres. 

La Conselleria d’Educació ha sol·licitat a l’UJI que cedisca infraestructures per a dur a 

terme un grau superior de FP en Químiques. 

- Vicerectorat d’Ordenació Acadèmica i Professorat 

S’aprova l’oferta pública d’ocupació de l’UJI per a 2018. Es recomana als departaments 

que en la convocatòria de les noves places s’indique el perfil investigador mitjançant 

codis UNESCO i com a perfil docent, l’àrea de coneixement o, per defecte, fins a tres 

assignatures de grau oficial. 

S’obri la convocatòria de beques Beatriz Galindo 2018 per a la consolidació 

d’investigadors sènior (requisit: un mínim de cinc anys d’experiència en l’estranger) i 

júnior (requisit: un mínim de tres anys d’experiència en l’estranger). En total s’hi 
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ofereixen 100 places per a repartir entre totes les universitats, es pot obtenir en cadascuna 

d’elles un màxim de cinc. A l’UJI s’ha d’elaborar una relació dels departaments que 

podrien acollir-se (ja que existeix el compromís per la Universitat de consolidar la plaça). 

S’aprova l’oferta acadèmica per al curs 2018-19. 

En relació a l’informe de l’activitat docent del PDI en el curs 2017-18, és el nostre 

Departament on hi ha un major nombre de professorat amb qualificació d’excel·lent en 

l’ESTCE. 

Es modifica el Programa de Suport a la Recerca relacionat amb la reducció de la càrrega 

docent del professorat (reduccions per sexennis, tesis dirigides, etc.) la reducció màxima 

no podrà superar el 50% de la càrrega docent del professor o professora. 

 

3. Consideració de la proposta presentada pel professor Ignacio Morell. 

Després del debat obert en aquest punt del Consell, i tenint en compte la normativa de 

l’UJI, recollida en el Document de Carrera Docent i Investigadora de la Universitat Jaume 

I (aprovat en el Consell de Govern núm. 21 de 30 de març de 2012), el Departament entén 

que no té competència per a pronunciar-se sobre aquest tema. 

4. Hivernacles.  

- S’han fet, pels diferents grups, les reserves per a l’ocupació d’espais en l’hivernacle 

durant el segon trimestre de l’any. 

- S’ha dut a terme la visita de l’estudiantat del mòdul de Jardineria de Cinc Torres. 

- Vindrà estudiantat en pràctiques en el marc del conveni que es va signar entre l’UJI i 

instituts de secundària. 

 

4. Assumptes de tràmit. 

No n’hi ha. 

 

5. Torn obert de paraules. 

Victoria Pastor informa que no ha arribat al Departament el pressupost que es va 

sol·licitar a Millipore, de cartutxos per a l’equip d’aigua milliQ. El problema està 

relacionat amb la normativa que prohibeix comprar a un proveïdor més de 15.000 euros 

anuals. 

Vicent Arbona indica que, després d’una reunió amb Ximo Beltrán, no està clar com s’ha 

d’enfocar la proposta de màster en la qual treballa. S’ha proposat explorar diferents 

alternatives per a proposar al nou Equip Rectoral. 


